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Protokół Nr XXXI/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 01 marca 2017 r. 

 

XXXI Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

01 marca 2017 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Rynek 1. Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a 

zakończyły ok. godz. 1600. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXXI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Józef Blank, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciel mediów: Marcin Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”.  

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 16 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Spóźnił się radny Marcin Buliński.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad była p. Agnieszka Stajszczak. 

Przewodniczący zapytał czy radna wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radna Stajszczak wyraziła zgodę.  Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 
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Przewodniczący przedstawił porządek obrad (załącznik nr 4). Następnie zapytał czy ktoś ma 

do niego uwagi. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 16 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim w 2016 r. oraz informacja na temat bieżącej działalności. 

9. Przerwa 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe 

Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w 

roku 2017 zadania „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo o 

nr 181040N oraz miejscowości Bagno o nr 181057N”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Przebudowa ul. Kasztanowej na odcinku od ul. Akacjowej do ul. Lidzbarskiej 

w Nowym Mieście Lubawskim”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Budowa łącznika drogowego między ul. Grunwaldzką, a ul. Kolejową w 

Nowym Mieście Lubawskim”. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2017. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli w 2017. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Czachówki, gmina 

Biskupiec będącej własnością powiatu nowomiejskiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/214/2017 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  z dnia 12 stycznia 2017 r. w sprawie 
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wyrażenia zgody na użyczenie części nieruchomości gruntowych położonych 

w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie, będących własnością Powiatu 

Nowomiejskiego. 

20. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXX Sesji Rady Powiatu Zbigniew Ziejewski poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez 

odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXX/2016. „Za” 

głosowało 16 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 3 do 22 

lutego 2017 r. oraz protokoły z posiedzeń w dniach 19, 26, 27 stycznia oraz 2 lutego 

(załącznik nr 5) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 09.02 – zebranie sprawozdawcze OSP Wonna; 

- 10.02 – posiedzenie Rady Welskiego Parku Krajobrazowego, na którym podsumowano 

ubiegłoroczną działalność; jednym z omawianych tematów była budowa dużych chlewni;  

- 13.02 – spotkanie z Marszałkiem Województwa na temat obecnej perspektywy finansowej UE; 

- 14.02 – spotkanie w Urzędzie Gminy Biskupiec na temat przejęcia drogi gruntowej Czachówki – 

Fitowo – na spotkaniu poruszono kwestię odtworzenia granic drogi; z tej racji wynikła 

konieczność ponownego spotkania, do którego doszło w dniu 28.02 w Wydziale Geodezji; w 

spotkaniu uczestniczył Wójt Gminy Biskupiec,  podczas spotkania szczegółowo zapoznano się z 

dokumentacją;  

- 15.02 – podpisano akt notarialny dotyczący przekazania mienia Skarbu Państwa na rzecz Gminy 

Kurzętnik; 

- 20.02 – roczna narada z komendantami gminnymi OSP; 
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- 21.02 – Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy – w 

tym roku Dni Drwęcy odbędą się w Kurzętniku i będą połączone z Dniami Kurzętnika.  

- 22.02 – odprawa roczna w Komendzie Powiatowej PSP; 

- 24.02 – spotkanie w Nadleśnictwie Brodnica w sprawie przejęcia gruntów w Góralach; 

wystosowano pismo w sprawie nieodpłatnego przejęcia gruntów od Lasów Państwowych; 

posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego; Gala Sportu Powiatu 

Nowomiejskiego; 

- 25.02 – Gala Biznesu w Kurzętniku; 

- 27.02 – Zgromadzenie Wspólników Szpitala Powiatowego; 

- 28.02 – powitano grupę uczniów z powiatu Oldenburg, którzy odbędą praktyki w Zespole Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku, realizowane w ramach programu ERASMUS+. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radna Ewa Dembek powiedziała, że na ostatniej sesji podjęto temat drogi gruntowej 

Ostrowite – Górale. Temat omawiano też na posiedzeniu Zarządu w dniu 2 lutego. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Ryszard Kłosowski poinformował, że koszt wykonania 

dokumentacji wyniósłby ok. 100 tys. zł. Prowadzono też rozmowy z Nadleśniczym. Radna 

powiedziała, że w protokole pojawia się stwierdzenie, że gmina Biskupiec nie partycypuje w 

remoncie. Radna przypomniała, że w ubiegłym roku gmina dołożyła do remontów kwotę 

ponad 1 mln zł, nie jest więc tak, że gmina nie włącza się w dofinansowanie dróg. Na 

posiedzeniu najczęściej głos zabierał radny Buliński, nieobecny w tej chwili. Stwierdził, że 

jest całkowicie przeciwny wprowadzaniu zadania do budżetu. Ostatecznie kwotę 

wprowadzono do budżetu, ale bez określenia na jaką dokumentację ma być przeznaczona. 

Radna Dembek wyraziła zdziwienie całą sytuacją, bo już w poprzedniej kadencji była mowa 

o tym, że fakt iż powiat ma nieutwardzoną drogę, to jest „obciach” dla powiatu. Zdaniem 

radnej należy dokumentację opracować, bo jeżeli pojawi się możliwość realizacji inwestycji, 

jeśli będzie gotowa dokumentacja, łatwiej będzie opracować wniosek. Radna powiedziała, że 

zdaje sobie sprawę, że rozmowy w Nadleśnictwie nie są łatwe, ale nie należy z tego 

rezygnować, tym bardziej, że remont drogi jest w planach inwestycyjnych. Pytanie tylko – 

czy plany są tylko dla planów, czy faktycznie będą realizowane. Radna dodała, że w 

protokole nie ma szczegółów dyskusji, więc może pan Starosta powie coś więcej na ten temat. 

Starosta przyznał, że faktycznie radny Buliński tak się odniósł do zagadnienia, ale pieniądze 

zostały zapisane w budżecie, jako środki na opracowanie dokumentacji. Na obecną chwilę 

Starosta nie przewiduje wykonania innej dokumentacji, bo nie ma czasu i pieniędzy na 
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wprowadzanie kolejnych inwestycji do budżetu. Starosta zaznaczył, że już wcześniej 

powiedział, że nie jest za tym, aby realizować inwestycję w ten sposób, że powiat zrobi część 

do lasu, potem może Lasy Państwowe zrobią część przez las itd. Jeżeli robić, to całą drogę, 

ale na razie powiat nie jest właścicielem gruntów leśnych. Dokumentacja musi być wykonana 

na cały odcinek drogi.      

Radna Dembek zwróciła uwagę, że nad tą pierwszą propozycją należy się też zastanowić, bo 

gdyby powiat wykonał remont swojego odcinka, to wówczas byłaby presja społeczna, aby 

Lasy wykonały remont swojego odcinka.  

Starosta odparł, że owszem, ale trzeba zdać sobie sprawę, że Lasy Państwowe nigdy nie 

wykonają remontu takiego jak powiat czyli nie położą asfaltu. Lasy robią drogi utwardzone 

tłuczniem.   

Radny Jan Czapliński stwierdził, że robienie dokumentacji na połowę drogi, to bezsensowne 

wydawanie pieniędzy.  

Radna Dembek powiedziała, że cały odcinek ma 2,7 km. Zapytała ile ma odcinek do lasu. 

P. Kłosowski odpowiedział, że ten odcinek ma 1 560 metrów, przez las jest 800 metrów, a za 

lasem 420 metrów.  

Starosta powiedział, że można ewentualnie wykonać remont tylko odcinka do lasu, ale 

dlaczego, skoro cała droga prowadzi do granicy z sąsiednim powiatem.  

Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że wcześniej ustalono, że należy zabezpieczyć środki 

na opracowanie dokumentacji na remont drogi Ostrowite – Górale, żeby nie było tak, że będą 

dokonane formalne uzgodnienia z Lasami w listopadzie albo grudniu, dokumentacji nie 

będzie i środki zostaną niewykorzystane. Radny powiedział również, że nie należy czekać na 

odpowiedzi na pisma z Lasów Państwowych, tylko pojechać do centrali do Warszawy i 

przyspieszyć sprawę. Na terenie powiatu zostały dwie drogi gruntowe. Jeżeli rozmowy z 

Gminą Biskupiec zakończą się pomyślnie, to zostanie tylko droga Ostrowite – Górale. Radny 

podkreślił, że decyzje są podjęte, trzeba się tego trzymać, przyspieszyć rozmowy i ustalenia, 

żeby zdążyć w czasie, bo wykonanie dokumentacji nie trwa miesiąc.  

Starosta powiedział, że należy mieć świadomość, że wykonanie dokumentacji, przygotowanie 

wniosku, nie spowoduje w obecnej sytuacji finansowej powiatu, że remont drogi będzie 

wykonany w 2018 r. Dodał, że już kiedyś deklarował, że dołoży wszelkich starań, żeby 

prędzej czy później droga została zrobiona. Zamknięty byłby temat dróg gruntowych.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do sprawozdania z prac 

Zarządu. 
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Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków lub zapytań. 

Na salę obrad wszedł radny Marcin Buliński. Aktualnie w sesji uczestniczy 17 radnych. 

Ad. 8 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim w 2016 r. oraz informacja na temat bieżącej działalności 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Tomasz Rafalski przedstawił radnym i zaproszonym 

gościom prezentację multimedialną na ww. temat. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radna Dembek poinformowała, że przeanalizowała kwestię aktywnych form walki z 

bezrobociem tj. pożyczki na założenie działalności gospodarczej, dofinansowanie na 

utworzenie stanowiska pracy. Radna zapytała czy osoby, które założyły działalność, 

kontynuują ją. 

P. Rafalski odpowiedział, że danych statystycznych za 2016 nie ma. Na wniosek Powiatowej 

Rady Rynku Pracy, zgromadzono dane za 2015 r. Wynika z nich, że ponad 70% osób 

kontynuowało działalność powyżej 2 lat. Około 30% osób po dwóch latach zamknęło 

działalność. Z pewnością są to najlepsze metody walki z bezrobociem, ale i najdroższe. Są 

sygnały z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej, aby iść kierunku obniżania 

kosztów jednostkowych na aktywizację bezrobotnych. Z pewnością urząd nie będzie 

„oszczędzał” jeżeli chodzi o środki na tworzenie stanowisk pracy przez przedsiębiorców. 

Jeżeli zaś chodzi o dotacje, nie ma sensu powielać zadań, które realizują inne podmioty np. 

Fundacja ATUT ma środki na ten rok na 101 dotacji. W tym momencie urząd może 

przeznaczyć swoje środki na inne formy pomocy.  

Radna Dembek powiedziała, że w sprawozdaniu jest także mowa o Krajowym Funduszu 

Szkoleniowym, który jest bardzo dobrą formą pomocy, bo nie dotyczy jedynie osób 

bezrobotnych, ale także osób, które chcą zdobyć dodatkowe kwalifikacje, podnieść swoją 
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atrakcyjność na rynku pracy. Radna zapytała czy w tym roku też będą dostępne środki z 

Funduszu. 

P. Rafalski odpowiedział, że nabór już się zakończył. Do dyspozycji było 130 tys. zł. W tym 

roku dofinansowano m.in. szkolenia dla pracowników Szpitala Powiatowego. 

Radny Ziejewski powiedział, że 8% osób bezrobotnych, to osoby z wyższym 

wykształceniem. W jakich kierunkach kształciły się te osoby; w jakich kierunkach powinna 

kształcić się młodzież, żeby nie zasilać tego grona. 

P. Rafalski odpowiedział, że przeważają specjalizacje pedagogiczne. Dziwi więc, że przy 

takich częstych reformach w systemie oświaty, niżu demograficznym, wydziały pedagogiczne 

na prywatnych uczelniach, nie narzekają na brak chętnych na studia. Inne tego typu kierunki 

to politologia, stosunki międzynarodowe, zarządzanie i marketing itp. Często jednak ci 

absolwenci są dość aktywni, pozyskują dofinansowania z PUP na studia podyplomowe, 

dzięki którym zdobywają drugi fakultet i podejmują pracę. Jest to dynamiczna grupa wśród 

bezrobotnych. 

Radna Dembek stwierdziła, że ją bardziej zdumiewa fakt, że 34% bezrobotnych to osoby z 

wykształceniem zawodowym, które mają fach w ręku. 

P. Rafalski powiedział, że ciągle jest aktywna tzw. szara strefa. 

Radny Ziejewski powiedział, że to jest bardzo ważny temat. W powiecie jest 1682 

bezrobotnych, z tego w gminie radnego – Gminie Biskupiec – 503, a zdobycie pracownika 

jest problemem. Pytanie – jak ograniczyć szarą strefę. Pracodawcy szukają chętnych do pracy.       

P. Rafalski powiedział, że to problem ogólnopolski. Mówi się, że ponad 1 mln Ukraińców 

przybyło do pracy w Polsce, a w PUP-ach nadal jest zarejestrowanych ponad 1 bezrobotnych. 

Są osoby, które bardzo dobrze orientują się w przepisach dotyczących rynku pracy, wiedzą 

jak odmówić podjęcia pracy. Częsty powód to brak możliwości dojazdu do pracy, który jest 

trudny do zweryfikowania. Innym częstym powodem jest konieczność sprawowania opieki 

nad dziećmi, dlatego PUP chce przygotować specjalny program dla kobiet, żeby mogły oddać 

dzieci do żłobków, przedszkoli i podjąć pracę. Czasem elementem demotywującym są środki 

z pomocy społecznej. Posiadanie zaświadczenia o tym, że jest się zarejestrowanym w PUP, 

otwiera możliwości na pozyskanie środków z pomocy społecznej. 

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do tego tematu. Więcej pytań nie było. 
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Ad. 9 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 15 radnych. Nieobecni są radni: Henryk Rogoziński i 

Zbigniew Ziejewski. 

Oprócz radnych, na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Urszula Łydzińska, Alina Banaszewska, Barbara Orłowska, Marcin Zalewski, 

protokolant – Anna Andrzejczak. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Z sali obrad wyszła radna Dembek. Aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXI/226/2016 (załącznik 

nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXI/227/2016 (załącznik 

nr 8) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto 

Lubawskie z siedzibą w Mszanowie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Pacółtowo o nr 181040N oraz 

miejscowości Bagno o nr 181057N” 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXI/228/2016 (załącznik 

nr 9) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszła radna Dembek. Aktualnie w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania 

„Przebudowa ul. Kasztanowej na odcinku od ul. Akacjowej do ul. Lidzbarskiej w 

Nowym Mieście Lubawskim” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/229/2016 (załącznik 

nr 10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Budowa 

łącznika drogowego między ul. Grunwaldzką, a ul. Kolejową w Nowym Mieście 

Lubawskim” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/230/2016 (załącznik 

nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu 

realizowanego ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2017 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/231/2016 (załącznik 

nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Łydzińska. 

Ad. 16 
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Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli w 2017 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/232/2016 (załącznik 

nr 13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/233/2016 (załącznik 

nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszła p. Orłowska. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Czachówki, gmina Biskupiec 

będącej własnością powiatu nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

P. Banaszewska zwróciła uwagę, że numer działki to 53/1. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/234/2016 (załącznik 

nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIX/214/2017 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim  z dnia 12 stycznia 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

użyczenie części nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Nowe Miasto 

Lubawskie, będących własnością Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Radca Prawny wyjaśnił, że po sesji Zarząd podejmie uchwałę w tej sprawie.  

Radny Czapliński zapytał czy zadanie będzie wykonane. 
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Radca odparł, że tak, tylko podjęcie decyzji dotyczącej użyczenia leży w kompetencji 

Zarządu, a nie Rady Powiatu. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają inne pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli 

pytań. Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXXI/235/2016 

(załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków i zapytań. 

Ad. 21 

Sprawy różne 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 22 

Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXXI Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


